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Kommentarer modtaget på mail 
Indre By Lokaludvalg har på dets hjemmeside, i dets nyhedsbrev og på dets sider på 
Facebook og Instagram i foråret  efterspurgt kommentarer fra brugere af Kastelsvej 
til dispositionsforslaget for en bylivsgade på Kastelsvej. De indkomne  mails om 
dispositionsforslaget kan læses herunder. 

Afsenderinformation i kommentarerne er anonymiseret af lokaludvalgssekretariatet. 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] B li sgadeprojektet på Kastels ej 

Hej,  

Be oerrepræse tatio  i i  eje do  har orie teret os e oere o  li sprojektet og edt os tage stilli g - 
og på trods af at ære ilist og a erke der, der er pro le er ed elæg i ge  på de se e tidspu kt af 
dage , ille jeg lot tilke degi e at jeg støtter projekt og e er det ku e ære et godt idrag 
lokalo rådet. 

Tak for i dsatse . 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] Be ar p-pladser på Kastels ej 
 

Hej lokalud alg, 
 

Jeg il ger e a ode o , at I redu erer a tallet af pla lagte parkeri gspladser, der fjer es på Kastels ej, i 
for i delse ed o læg i ge  af eje . 
 

Ve lig hilse  

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] Vi ka  ikke u d ære så a ge p-pladser på Kastels ej 

Hej lokalud alg, 

Jeg il ger e ha e I sørger for at der ikke edlægges så a ge p-pladser på Kastels ej, so  der er foreslået i 
for i delse ed o læg i g af Kastels ej. 

Med e lig hilse  
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. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] Ros af B li sgade-projekt på Kastels ej 

Til I dre B  Lokalud alg 

Jeg ka  des ærre ikke ko e for i De at og s ødet i æste uge ift. projektet o  at la e oget af 
Kastels ej o  til li sgade, så I får de  lige her:  

Vi er så glade for projektet og glæder os såda  set are til, det li er færdigt.  

Tusi d tak for i itiati et! 

M h. 

Be oer, Kastels ej 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] Kastels ej parkeri gspladser 

Kære lokalud alg, 

Fre se der her ed e  i dsigelse od, at der li er derligere redu eret i parkeri gspladser for ikke el-
iler på Kastels ej ed a % a gi eligt ed  . De e reduktio  il ed al sa ds lighed gå ud o er de 

ældste orgere, so  ikke er i sta d til at i estere i e  el il. I idlertid har i ældre orgere rug for il til 
i dkø  et . og a ge af os har ikke idler til at kø e i d ia Ne li.ko  og a dre d rere alter ati er. 

Med e lig hilse  

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] B li sgade Kastels ej - Protest od edlæggelser af parkeri gspladser og de  uke dte 
offe tlige høri g i  

Att.: Rette vedkommende v. Indre By Lokaludvalg, 

 

Jeg er imod dispositionsforslaget for Bylivsgade Kastelsvej. 

Jeg var overhovedet ikke klar over, at der var planer om nedlæggelser af p-pladser.  

 

Jeg protesterer mod nedlæggelse af parkeringspladser på Kastelsvej. At nedlægge flere p-pladser er til gene 

for beboere, der lever deres liv her og skal have deres hverdag til at fungere. 
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Kastelsvej er en dejlig stille gade som den er.  

 

Der er flere grønne områder med muligheder for at sidde inden for en kort gåafstand. Fx Classens Have og 

kirkegården. Pladsen foran skolen med mindebusten af Castberg kunne gøres mere grøn, uden at man 

nedlægger parkeringspladser. Der er også bænke der. 

Udnyt og optimer de allerede eksisterende grønne områder. Hvad med lommeparken ved Den Ambulante 

Børneterapi, Kastelsvej 60? Og så er der skolens egen lege- og boldplads, som er åben efter skoletid.  

Stort set alle boliger på Kastelsvej har en grøn gård med træer og buske. Det kan man se på Google Map.   

Så behovet for flere grønne arealer er ikke et stort lokalt behov. Her er masser af grønt at se på. Mange 

træer og flere gadehaver. 

 

Ingen kan være imod mere grønt, men det må ikke være på bekostning af p-pladser i et område, hvor flere 

er nødsaget til at parkere ulovligt.  

 

Nej tak til nedlæggelser af p-pladser.  

 

Venlig hilsen  

Be oer, Kastels ej 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] B li sgade Kastels ej 

Jeg er imod dispositionsforslaget for Bylivsgade Kastelsvej. 

Jeg var overhovedet ikke klar over, at der var planer om nedlæggelser af p-pladser.  

 

Jeg protesterer mod nedlæggelse af parkeringspladser på Kastelsvej. At nedlægge flere p-pladser er til gene 

for beboere, der lever deres liv her og skal have deres hverdag til at fungere. 

 

Kastelsvej er en dejlig stille gade som den er.  

 

Der er flere grønne områder med muligheder for at sidde inden for en kort gåafstand. Fx Classens Have og 

kirkegården. Pladsen foran skolen med mindebusten af Castberg kunne gøres mere grøn, uden at man 

nedlægger parkeringspladser. Der er også bænke der. 

Udnyt og optimer de allerede eksisterende grønne områder. Hvad med lommeparken ved Den Ambulante 

Børneterapi, Kastelsvej 60? Og så er der skolens egen lege- og boldplads, som er åben efter skoletid.  

Stort set alle boliger på Kastelsvej har en grøn gård med træer og buske. Det kan man se på Google Map.   

Så behovet for flere grønne arealer er ikke et stort lokalt behov. Her er masser af grønt at se på. Mange 

træer og flere gadehaver. 

 

Ingen kan være imod mere grønt, men det må ikke være på bekostning af p-pladser i et område, hvor flere 

er nødsaget til at parkere ulovligt.  

 

Nej tak til nedlæggelser af p-pladser.  
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Ve lig hilse   

Be oer, Kastels ej 

 

.  
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] P-Pladser Kastels ej 

Jeg er imod dispositionsforslaget for Bylivsgade Kastelsvej. 

Jeg var overhovedet ikke klar over, at der var planer om nedlæggelser af p-pladser.  

 

Jeg protesterer mod nedlæggelse af parkeringspladser på Kastelsvej. At nedlægge flere p-pladser er til gene 

for beboere, der lever deres liv her og skal have deres hverdag til at fungere. 

 

Kastelsvej er en dejlig stille gade som den er.  

 

Der er flere grønne områder med muligheder for at sidde inden for en kort gå afstand. Fx Classens Have og 

kirkegården. Pladsen foran skolen med mindebusten af Castberg kunne gøres mere grøn, uden at man 

nedlægger parkeringspladser. Der er også bænke der. 

Udnyt og optimer de allerede eksisterende grønne områder. Hvad med lommeparken ved Den Ambulante 

Børneterapi, Kastelsvej 60? Og så er der skolens egen lege- og boldplads, som er åben efter skoletid.  

Stort set alle boliger på Kastelsvej har en grøn gård med træer og buske. Det kan man se på Google Maps.  

Så behovet for flere grønne arealer er ikke et stort lokalt behov. Her er masser af grønt at se på. Mange 

træer og flere gadehaver. 

 

Ingen kan være imod mere grønt, men det må ikke være på bekostning af p-pladser i et område, hvor flere 

er nødsaget til at parkere ulovligt.  

 

Nej tak til nedlæggelser af p-pladser.  

 

Desuden mener jeg, at en eventuel nedlæggelse af p-pladser i København kun kan ske, hvis man beslutter 

at sænke prisen på offentlig transport med mere end 50 procent. Eventuelt gøre offentlig transport helt 

gratis for folk, der bor i Københavns Kommune! 

 

Venlig hilsen 

Be oer, Kastels ej 
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. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] Parkeri g Kastels ej 

 

Hej  til rette edko e de ! 
So  pe sio ist - f lder  år og ed flere diag oser la e  fejloperatio  af i  højre hå d er li et ri eligt 

es ærligt i forhold til parkeri g -at skulle ære arer/ agage .la gt fra addresse Ekse pel is har jeg 
ople et at ære ko et hje  

 fra so erhus e  sø dag afte  Ved  tide  ,h orefter jeg kørte ru dt og ledte efter parkeri g.Til  sidst 
ha ede jeg ed Hellerup i liotek - fa dt e  parkeri gsplads og åtte tage e  ta a Hje  til Kastels ej   
klokke   o  atte ! Er eget afhæ gig af i  il da jeg uskulært ikke ka  ære tu ge ti g eller ka  tåle 
stress  -D sto i  e  s gdo  jeg dets ærre fik efter et sle t o erfald - k æl i gs forsøg -  s g stof is ruger 
på et tidspu kt h or jeg ar a sat i Kø e ha s ko u e.Jeg ople er at parkeri g på Øster ro li er ere 

og ere uhold art og er derfor ek ret for at der u li er e d u færre parkeri gs pladser  
 

Ve lig Hilse   
Be oer, Kastels ej 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] B li sgade Kastels ej 

Jeg er imod dispositionsforslaget for Bylivsgade Kastelsvej. 

Jeg var overhovedet ikke klar over, at der var planer om nedlæggelser af p-pladser.  

 

Jeg protesterer mod nedlæggelse af parkeringspladser på Kastelsvej. At nedlægge flere p-pladser er til gene 

for beboere, der lever deres liv her og skal have deres hverdag til at fungere. 

 

Kastelsvej er en dejlig stille gade som den er.  

 

Der er flere grønne områder med muligheder for at sidde inden for en kort gåafstand. Fx Classens Have og 

kirkegården + det nyetablerede grønne område ved indgangen til Kirkegården. Der mangler bare et par 

borde og bænke. Pladsen foran skolen med mindebusten af Castberg kunne gøres mere grøn, uden at man 

nedlægger parkeringspladser. Der er også bænke der. 

Udnyt og optimer de allerede eksisterende grønne områder. Hvad med lommeparken ved Den Ambulante 

Børneterapi, Kastelsvej 60 Og så er der skolens egen lege- og boldplads, som er åben efter skoletid.  

Stort set alle boliger på Kastelsvej har en grøn gård med træer og buske. Det kan man se på Google Map.  

Så behovet for flere grønne arealer er ikke et stort lokalt behov. Her er masser af grønt at se på. Mange 

træer og flere gadehaver. 

 

Ingen kan være imod mere grønt, men det må ikke være på bekostning af p-pladser i et område, hvor flere 

er nødsaget til at parkere ulovligt.  

 

Nej tak til nedlæggelser af p-pladser. 

https://www.google.com/maps/search/Kastelsvej+60?entry=gmail&source=g
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Mvh. 

To beboere, Kastelsvej 
 

. 
Sendt: 23. maj 2024 21:51 

Til: Fællespostkasse Indreby Lokaludvalg  

Emne: [EKSTERN] Bylivsgade Kastelsvej. Protest mod nedlæggelse af parkeringspladser og den ukendte 

offentlige høring i 2023 

 
Jeg er imod dispositionsforslaget for Bylivsgade Kastelsvej. 

Jeg var overhovedet ikke klar over, at der var planer om nedlæggelser af p-pladser.  

 

Jeg protesterer mod nedlæggelse af parkeringspladser på Kastelsvej. At nedlægge flere p-pladser er til gene 

for beboere, der lever deres liv her og skal have deres hverdag til at fungere. 

 

For mit vedkommende, der er ganghandicappet, og derfor har et invalideskilt i bilen, er det i forvejen 

næsten umuligt at finde en parkeringsplads på Kastelsvej. De få invalidepladser, der findes, er som regel 

optaget. Jeg må gerne parkere på de almindele pladser, men de er næsten umulige at finde og for langt 

væk. Jeg er 100 % afhængig af en bil, og det er der mange andre ganghandicappede, der er. Så tænk også 

på os!! 

 

At forældre til børnene i institutionerne og skolen er dem, der selv forårsager de farlige situationer, når de i 

deres biler morgen og eftermiddag dels afleverer og henter deres børn, bør nævnes her. Det oplever jeg 

ofte ved selvsyn. 

 

Kastelsvej er bortset for aflevering og afhentning af børn - som nævnt ovenfor - en dejlig stille gade som 

den er.  

 

Der er flere grønne områder med muligheder for at sidde inden for en kort gåafstand:  

F.eks. Classens Have og kirkegården. 

 

Pladsen foran skolen med mindebusten af Castberg kunne gøres mere grøn, uden at man nedlægger 

parkeringspladser. Der er også bænke dér. 

 

Udnyt og optimer de allerede eksisterende grønne områder. Hvad med lommeparken ved Den Ambulante 

Børneterapi, Kastelsvej 60? Og så er der skolens egen lege- og boldplads samt græsplæne, som er åben 

efter skoletid.  

 

Stort set alle boliger på Kastelsvej har en grøn gård med træer og buske. Det kan man se på Google Maps.  

 

Så behovet for flere grønne arealer er ikke et stort lokalt behov. Her er masser af grønt at se på. Mange 

træer og flere gadehaver. 

 

Ingen kan være imod mere grønt, men det må ikke være på bekostning af p-pladser i et område, hvor flere 

er nødsaget til at parkere ulovligt. 

 

Vi protesterer mod nedlæggelser af p-pladser. 

https://www.google.com/maps/search/Kastelsvej+60?entry=gmail&source=g
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Venlig hilsen 

Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg <i dre lokalud alg@okf.kk.dk> 

E e: [EKSTERN] B li sgade kastels ej 
 

Tak for ulighede  for at gi e i put. So  tilfl tter til Kastels ej , e  eje do  so  først er re o eret i 
lø et af  og derfor først i lø et af  er fuldt e oet er det le et eget t deligt at eho et for p 
pladser er stort. Jeg il derfor ære ærgerlig o er at  p pladser skal edlægges. Veje  s es i for eje  at 
ære e  grø  gade ed a ge store flotte træer og jeg t i ler på at i il få flere folk til at opholde sig på 

gade , da i i for eje  har gård iljøer, kastellet og Classe s ha e. Jeg ille foretrække at a  rugte oge  
af ej hjør er e og eta lerede epla t i g og satte e  æ k. E d idere ka  det o er ejes at e srette e  
del af kastels ej fre  til Nord orggade i orge ti er e for at sikre e  edre skole ej. 
H is  pladser skal edlægges ør det kraftigt o er ejes o  i ka  gøre edre af a assade pladser e so  
ofte står helt to e o  dage  e  også i derti er e. Det ku e o er ejes at de er til rug for 
a assade  i deres ko tortid og de  restere de tid for e oere.  
 

Ve lig hilse  

Be oer, Kastels ej 
 

 

. 

Sendt: 25. maj 2024 00:07 

Til: Fællespostkasse Indreby Lokaludvalg  

Emne: [EKSTERN] Input Kastelsvej forslag - NEJ TAK! 

Hej  

Det er et helt absurd projekt. Folk har ikke bru  or rø t eller bæ ke her idt på ade , vi har i 
orveje  Classe shave, kirke årde  , de har bru  or at ku e parkere, år de ko er hje  ra 

arbejde.  

Vi har boet på Kastelsvej i  år. Der har været rit til æ eli e rø e o råder o kri  
døveskole /La eli ieskole  i ri ti  a e år, o  de e este der har bru t det udover os hu delu tere  
er o le utilpassede u e, der har rø et diverse der. Så det bliver skø t or beboer e ed borde til 
de  u! 

E dvidere er der li e lavet et rø t o råde  eter ra det e o råde, på stie  e ter de  britiske 
a bassade. Me  det har i e  e d u be ttet, åske ordi a  i tet har jort ra ko u e s side i 
orhold til borde .  

Så a  har et ube ttet stort rø t ledi t o råde ca  eter ra de utalli e parkeri spladser a  vil 
edlæ e.  

Det er helt absurd o  je  har ikke talt ed e  e este på Kastelsvej, so  har o e  so  helst l st til det 
projekt. Så det er æppe et beboer ø ske her på veje .  
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H is a  skal la e e d u et grø t o råde ku e a  passe de istedet o er eje det sted, h or de  russiske 
a assade pt har a  parkeri gspladser…. 

Med venlig hilsen 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] B li sgadeprojekt på kastel ej 

Je  har ikke uli hed or at delta e i ødet, e  je  ø sker so  beboer i o rådet at eddele, at je  
er i od orsla et, so  i debærer edlæ else a   parkeri spladser. Det er i orveje  æste  
håbløst, at fi de e  parkeri splads hvis a  ko er hje  sidst på e ter idda e . 

Med ve li  hilse  

Be oer, Lipkesgade 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] B li sgadeprojekt - Kastels ej 

Til rette vedko e de, 

Det er i de  rad helt utilstedeli t, at re læ e et projekt so  b livs adeprojekt Kastelsvej, år a  
holder si  or øje hvorda  Købe hav s Ko u e e ta e a e har oreta et "i d reb" i o rådet o  
stået tilba e ed u ærdi e projekter. 

Da der i si  tid skete e  i ddra else a  det rø e areal på Kastelsvej, e  dejli  rø  oase, ordi der 
skulle laves e  udvidelse a  e  da i stitutio , hvor det beviseli t i da  isbru es o  isvedli eholdes 
er det ta kevække de, at er e d u e a  skal ta es i itiativ til et projekt, hvor Købe hav s Ko u e 
e d u e a  orsø er at chika ere bor ere o  billister i b e . 

Je  skal i de o , at Købe hav s Ko u e øko o isk ikke var hvor Købe hav s Ko u e er i da , 
hvis vi år  år tilba e. O  je  skal i de o , at det bl.a. er de bor ere o  det iljø o  sa e hold de 
bor ere so  er på Østerbro, ed aflæ i er til Nordhav , der e e  skattei dtæ ter har edvirket 
til at skabe et velhave de Købe hav . 

I det e et ære o råder er der de se este år sket e  del: 

 Fridtjo  Na se s Plads, o læ i e  a  trafike  på Stra dboulevarde /Kristia ia ade, hvor der i 
da  ses " olde" ruspletter, o  hvor der ra La eli jeside  i d på Kastelsvej da li t er + c klister 
o  orældre til de selvsa e i stitutio er der u dsk ld udtr kket "skider højt o  flot på ærdselslove " 
o  c kler på ortorv, orudsætter at de  a la te c kelsti ra La eli jeside  ortsætter u ortrøde t he  
over ortorvet til stor e e or åe de. 

 Classe shave er ær est ru dt hjør et, hvor det ville være ere passe de at øre det til et bedre 
sted, 
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 da Gar isio s Kirke årde  fik a la t t areal til a klip o  jorddepot, at det var blevet a la t op i od 
de  Britiske A bassade, so  i da  er e  ubru eli  rø  plet i dre e d  eter i u leflu tsli je ra 
det tåbeli e projekt, 

 hvor e  ud ttelse a  i ddra else a  parkeri spladser ved de  Russiske A bassade i Ber e s ade, 
der slev ør i vasio e  a  Ukrai e stod to e, passe de ku e have været o da et til e  " rø  
oase". 

At jer e derli ere -  parkeri splader i o rådet å bete es so  direkte "chika e a  lokale 
bor ere" o  ikke ordi der er behov or e d u et "å dehul" i b e : Det har beslut i er so  tidli ere 
a ørt i Købe hav s Ko u e selv været ed til at ødelæ e. 

Vi lever i e  ora derli  verde  o  projekter so  disse år a  ved o  har været til stede or det der er 
ået orud er ku  ed til at skabe større uli hed o  splittelse i vores sa u d. 

Nærvære de a ke over dette tåbeli e projekt vil s arest blive ledsa et a  doku e tatio e  a   
tåbeli heder, hvor ærdselslove  da li t overtrædes + a e o  hvor trafiko læ i er ku  har 
skabt " olde arealer" til i e  verde s tte. 

PS! Et passe de projekt ville være at bede ledelse  på La eli ieskole i dkalde til orie tere de 
orældre øde o  hvorda  a  ærdes i trafikke  o  hvor or vi har e  ærdselslov, so  det ville være 
odt at lære vores bør , so  at række hå de  ud, arkere at u stopper je  osv. det er da li t til stor 
e e hvade te  du ærdes i trafikke  til ods, på c kel eller i bil. 

Med ve li  hilse  

Be oer, Kastels ej 

 

 

. 

Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] B li sgadeprojektet Kastels ej, e oerko e tar. 

Til Lokalud alget. 

Jeg tager i od opfordri ge  til at i dse de i e ko e tarer til projektet. 

Vi har oet på Kastels ej side  . Det er e  dejlig gade; l.a. fordi de  er lukket i de  e e e de så der er 
i ge  ge e køre de trafik; desude  er der eget grø e og å e arealer på s dside  ed la  

e ggelse, so  ikke er særligt tæt. Det gi er gade  lidt la ds karakter og gode uligheder for at e tte 
arealer e. Tidligere ar der e  god grø  plads i ha e  ed side  af ør eha e , h or i spillede old ed 
ores ør . De  le  æste  udslettet ed ør eha e s og køkke ets ud idelse. I sig sel  e  eget gri  

g i g. Desude  ka  i ruge arealet o kri g skole s old a e, sa t de ærligge de Classe sha e og 
kirkegårde , so  er e  af e s s ukkeste ha er. Med i dfl t i ge  af La geli ieskole  er der dog ko et 

et deligt ere trafik på gade  i ldretider e. Der ligger e  fi  lille plads fora  skole  ud til gade , h or 
Cast ergs statue står sa e  ed ogle æ ke. Det er et godt sted at sidde, og jeg gør det sel , e  der 
er ikke a ge a dre, der gør det. 

Vi skal sel følgelig ære tak e elige for lokalud algets og ko u e s i teresse for tri sle  i ores gade, 
e  jeg li er ødt til at sige, at li sgadeprojektet udstråler eget stor u ide hed o  de lokale forhold. 
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Jeg har set, at a ge af de orgere e oere eller a dre  so  har udtalt sig i høri gsfase , er positi t 
ste t. Me  lige så a ge er ist egati t ste t. Høri gsfase  foregik i stor stilhed, ja ær est 
he elighed, og der ko er derfor ikke særligt a ge s ar, og a ge af ores a oer idste i tet o  
projektet, da jeg fortalte de  o  det i august , da jeg sel  ha de opdaget det ed at se e  i fosøjle på 
gade . 

So  æ t er der allerede a ge grø e og a dre steder på gade  og i ærhede , h or a  ka  ødes 
eller h ile sig lidt ale e. De  lille plads fora  skole  ku e li e for edret lidt. Me  i etragt i g af de 

u ære de forhold og de  esked e e ttelse af de eksistere de til ud, tror jeg ga ske e kelt ikke på, at 
de  projekterede ud ikli g af gade  il li e rugt eller il gøre e  forskel i tri sel. 

De  eksistere de plads fora  skole  ud od gade  udgør et h idt to t areal på projektteg i ge . H ad il I 
gøre ed de e plads? H orfor skal det este af ej a e  og p-pladser e edlægges, år der allerede er 
e  plads? 

H ad a går trafikke , så er det ku , år ør  og forældre ldrer til og fra skole  o  orge e  og 
efter iddage , at der ikke er eget stille i gade . De e trafik il jo ikke fors i de. Idag kører kler og 
lad kler ed ør  og forældre o er hele køre a e s redde fra højre til e stre, så de  der ikke følger 
strø e  od skole  o  orge e  ær est å forlade køre a e  helt for at u dgå sa e stød ed 
de e "hær" af kler. H is ej a e  li er hal eret i si  redde, fordo les dette pro le . Biltrafikke  
foregår dog i eget la  fart, og a  ku e jo sætte e  egræ s i g på  eller  k /t, e  kler e kører 
ret hurtigt og so  sagt ude  he s  til o gi elser og færdselslo . Jeg kler sel  ge e  gade  i ret i g 

od Stra d oule arde  i dette orge kaos. I dskræ k i g af køreareal og e sret i g il ok ikke æ dre 
på keltrafikke .  De  se este i for atio  til orger e i deholder ku  teg i ger; i ge  forklari g. Derfor 
forstår jeg ikke, h ad e sret i ge  skal gøre godt for. Det er el are e  ko sek e s af, at % af 
køre a e s redde fors i der. Det il ok edføre, at al iltrafik til skole  il ko e i d ad Li jægergade 
fra Classe sgade, fordi de ikke ka  ko e ige e  det sidste st kke af Kastels ej; sa t ør eha e ruger e 
so  også t i ges i d ad Li jægergade fra Classe sgade, år de ikke ka  ko e ige e  Kastels ej. Jeg ka  
ikke se ærdie  i dette. 

E delig il i så iste e d u  parkeri gspladser i et o råde, h or der i for eje  er u derskud, og de sidst 
a ko e skal fi de plads i Øst a egade,  Kristia iagade eller læ gere æk. Jeg ka  ikke tro, at 

li sgadeprojektet har til he sigt at presse flere ilejer til e te  at forlade k arteret eller at sælge  ile , 
e  a  ka  godt få ta ke , at det hæ ger såda  sa e . Jeg il ikke gå ær ere i d i de  krig, so  

rådhuset fører od ilejere, e  are eklage, at a  har gjort si  ege  ko u es orgeres iler til e  
større fje de e d alle de iler, der elaster ores  fra o kri gligge de ko u er sa t de a ge 
hå d ærker iler so  tager a ge af e oer es pladser. Det er u uligt at forstå. 

Jeg hå er, at projektet ka  li e tilpasset irkelighede s erde  og egræ se sig til at fokusere på e  
for edri g af de  eksistere de plads fora  skole , sa t e e tuelt et kursus i færdselslo e  til skole ør e e 
og deres forældre. Jeg ka  ikke se, at oget af dette projekt il gøre oget godt for oge  e oere eller 

rugere af gade . Lad os dog få oget ud af de  eksistere de plads i stedet for at e de op og ed på oget, 
der fu gerer fi t, og så hå e at to-, tre- og firhjulede trafika ter il tage he s , for projektet il ikke æ dre 
på deres adfærd. 

Ve lig hilse  

Be oer, Kastels ej 
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. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] B li sgadeprojekt på Kastels ej 

Vi er først for lig le et op ærkso  på ’B li sgadeprojekt på Kastels ej’, der efter det opl ste har æret 
til offe tlig høri g i  uger i e  so erferie periode fra de  . ju i . Å e art ikke et i itiati  de 

erørte e oere li er gjort særskilt op ærkso  på. H orfor har der ikke æret afholdt e  afste i g ? 
Ma  har s ært ed at se for ålet ed et de at og s øde år forslaget allerede er edtaget. 

Træer, uske, lo ster og æ ke ka  i ge  el ha e oget i od, e  det er ikke he sigts æssigt eller 
a epta elt, år der i de  for i delse skal edlægges  parkeri gspladser, ligeso  et st kke af Kastels ej 
e srettes. 

So  eke dt er parkeri gssituatio e  i o rådet i for eje  ere e d a skelig og edlæggelse af  
parkeri gspladser og e sret i g il øge søgetrafikke  ikke ale e til ge e for e oer e på Kastels ej e  
også på de o kri gligge de eje. Vores h erdag li er ikke e ere. 

So  et i i u  å der oprettes erstat i gspladser. 

Der er i for eje  ulighed for ophold i grø t o råde i parke  ed Kastelsgårde /Bør e e tret og i Classe s 
Ha e. Også o rådet ed de  a lagte Fritjof Na se s Plads er e  oplagt ulighed, h is der le  opsat 

æ ke. E delig er der o rådet ed La geli ie få i utters ga g fra Kastels ej.  

Med e lig hilse , 
Be oer, Kastels ej 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg 

E e: [EKSTERN] B li sgade - Kastels ej 
 

Tak for forslag o  li sgade - Kastels ej. 
 

I forslaget u drer det, h orda  der il li e ko pe seret for de  pla lagte edlæggelse af  
parkeri gspladser? 

Eta leri g af et p-hus eller e  p-kælder? 

Der er allerede o lagt pladser til el- iler, til dele- iler, til iler på gule plader og til a assade iler. 
Tidligere har a  ku e fi de p-pladser på feks Kristi iagade, ed ed de e far e zo er er det ikke 
læ gere uligt. 
 

Så læ ge a  er på ar ejds arkedet, ed eho  fo il, og der ed etaler høj skat, så er de  e  
ød e dighed for p-pladser. 

 

Jeg støtter det grø e, e  ikke på ekost i g af dårligere forhold for e oer e. 
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Derudo er er der allerede træer på Kastels ej, i har Gar isio s kirkegårde , Hol e s kirkegård, Søer e, 
Fælledparke  og La geli ie, a  li er ødt til at edtæ ke det at få e  h erdag til at fu gere for 
udear ejde de e oere i o rådet. 
 

M h Be oer, Kastels ej 
 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] Kastels ej edlæggelse af  parkeri gspladser 

Til I dre  lokalud alg. 

Jeg å på det kraftigste ste e i od forslaget o  edlæggelse af  parkeri gspladser på Kastels ej !!! 

Der er i for eje  for få parkeri gspladser i hele æro rådet, og e oer e er afhæ ge af deres iler for at 
ku e få h erdage  til at hæ ge sa e .!  

Det er deri od ød e digt, at der eta leres flere e oerparkeri gspladser - og h ad li  og grø e 
o råder a går, så er der åde parke  ed Are dalsgade/Harda gergade, sa t hele Kastelso rådet i dre 
e d  eter fra Kastels ej - i ehø er ikke flere ! 

Fjer else af  parkeri gspladser på Kastels ej er det re e a id og o se s! 

Be oer, Kastels ej 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg 

E e: [EKSTERN] Re: Nedlæg i g af parkeri gspladser - Kastels ej 

Hej ige , 

Der ar lige et par i dre tilføjelse til ede ståe de, da jeg alli ege el ha de ulighed for at deltage i 
ødet. 

. Jeg fi der det derst ærk ærdigt, at a  il la e Kastels ej til e  ere grø  gade, og a  så ikke 
starter ed de  lille plads, der i for eje  ligger fora  skole  eller satte oget græs for e de  af 
kastels ej/fridtjof a e s plads i stedet for de  tar elige grus elæg i g a  har la et for eligt. 

. H is a  rugte de  plads fora  skole , ille det der ere ikke ære ød e digt at edlægge p-
pladser. Ku e forstå på ødet, at det ar e  a de  atrikel e d det projekt arealet o fatter, e  
i sidste e de er det jo KK der ejer det, så det å ære uligt at e tte. 

. Ift p-pladser, h is projektet ge e føres, så sku er a  jo are "a e  idere" til de ærligge de 
gader, so  i for eje  er o er elagte. D s e d u højere elæg i gsgrad, sa t et dårligere trafik 
flo  i de ærligge de gader, da e sret i g ku  gør s ære at ko e ud af o rådet 🙁 

Med e lig hilse  / Best regards 

Be oer, Lipkesgade 
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Se t: Saturda , Ma  ,  :  AM 

To: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg 

Su je t: Nedlæg i g af parkeri gspladser - Kastels ej  

Hej Lokalud alg, 

Jeg le  af e  e lig a o gjort op ærkso  på, at a  pla lægger, at edlægge  p-pladser på Kastels ej 
på Øster ro. 

I de  for i delse il ger e i  e i g til ke de ia ail, da jeg ikke har ulighed for at øde op på det 
øde der er arra geret de   Maj. 

Jeg e er, at det ille ære e  stor fejl, at fjer e flere paldser fra Kastels ej eller o rådet o kri g østerport 
statio , da alle pladser i for eje  er fuld elagt året ru dt i us ferier . 

Der er i for eje  forsu det e  del pladser de se ere år gru det o læg i g af forto ert, flere el-
ladesta dere sa t eta leri g af pladser til hå d ærker, h ilket er fi e tiltag. 

Jeg å dog ige  u derstrege, at edlæggelse af derligere pladser, il gøre li et s ært for rigtigt a ge 
ør efa iler i  ege  i kl. , so  prø er at få h erdage  til at fu gerer ed afhe ti g af ør   og 

ar ejde ude  for e . Det er are ikke alle, der ar ejder i kø e ha  K, eller har ulighed for at tage det 
offe tlige eller e   kel på ar ejde. Så h is pla e  er, at skræ e orgere/ ør efa iler æk fra KK, så il 
det des ærre l kkedes, h is forslaget edtagets. 

Derudo er å jeg påpege, at de  offe tlige hørii g der le  afholdt i  udlø   ju i  ikke ar spe ielt 
godt a o eret, h ilket deltager tallet  stk  også id er o . Det er i ø erigt et eget t dt gru dlag, at 

eg de at la e så radiakel æ dri ger på  ste er for s.  i od . Så jeg hå er i kraftigt il 
ge o er eje de e eslut i g. 

Med e lig hilse  / Best regards 

Be oer, Lipkesgade 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg 

E e: [EKSTERN] A g. B li sgade Kastels ej 
 

Hej Lokalud alg, 
 

Jeg or på Kastels ej og har il og jeg er glad for atur i e . 
Der er eget få parkeri gsplader i o rådet i forhold til eho et og i praksis e d u færre da o rådet er 
præget af ko sta t ejar ejde eller fa adere o eri ger sa t a ge parkeri gspladser øre ærkede til 
a assader. Der er også pladser øre ærkede til dele iler. Jeg etæ ker at tallet o  % u ære de 

elæg i g af parkeri gsplader er u der urderet. 
Jeg s tes det er e ærk i gs ærdigt at projektet o  li sgade ikke forholder sig til dette eller eskri er 
h ilke ta ker der er gjort hero .  
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Det irker so  et us patisk projekt for folk der u e ga g skal fi de e  parkeri gsplads år dette forhold 
ikke sa tidig addresseres i projektet.  
A dre steder i e  har a  f.eks. la et u derjordiske parkeri gsa læg. Det fre går ikke o  såda e 
o er ejelse har æret gjort. 
 

Jeg s tes ikke forslaget fre står ge e tæ kt og derfor støtter jeg det ikke. 
 

Med e lig hilse  

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] Kastels ej 

Hej 

Det ser jo altsa e  ri ti  h eli t ud, e  hvor orestiller a  si , at olk ka  parkere? 

Vh  

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg 

E e: [EKSTERN] B li sru  på Kastels ej 
 

Hej lokalud alg, 
 

Jeg har set på projektforslaget for Kastels ej. Jeg s es, at edlæggelse af  p-pladser er for stor e  pris at 
etale for ere grø t og flere siddepladser. Jeg il derfor foreslå, at projektet redu eres i ret i g od 

Li jægergade, så der ku  edlægges  p-pladser. De  løs i g il tilgodese åde os der or her og allerede 
har s ært ed at parkere ores iler og de  der ø sker flere grø e opholdssteder. Eta leri g af erstat i gs 
p-pladser il også gøre projektet ere attrakti t for os der har il. 
 

Jeg hå er, at i får e  løs i g, der edre afspejler eho et for de a ge af os, so  åde har il og so  
der at gå på Kastels ej. 

 

M h. 
Be oer, Harda gergade 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg; Josephi e Skjold org  
E e: [EKSTERN] "De at og s øde o  li sgade Kastels ej" 
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Hej  
 

Vi fra Sø der orggade   , har des ærre ikke ulighed for at deltage i de atte  i dag, e  ille eget ger e 
at ores ste e le  hørt ift. edlæg i ge  af  parkeri gspladser for at ska e plads til e  li sgade.  
 

Sel o  i ille ære glade for oget ere li  i de o kri gligge de gader, er eho et for parkeri gspladser 
des ærre større. Det er på u ære de tidspu kt eget s ært at fi de parkeri g i gader e på- og o kri g 
kastels eje , h orfor at edlægge derligere  parkeri gspladser ikke er i ores i teresse. Var situatio e  
de , at der ofte ar ledige pladser ar sage  e  a de , e  so  det står u, h or a ge allerede parkerer 
ulo ligt i a gel på lo lige parkeri gspladser, er i eget i od forslaget.  

Jeg hå er at ores ste e li er hørt og er ed i o er ejelser e o kri g edlæg i ge  af 
parkeri gspladser e.  
 

Jeg tilføjer i  edre hal del til de e ail, lot til i fo.  

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg 

E e: [EKSTERN] Nedlæg i g af parkeri gspladser  
 

Hej, 
 

Jeg skri er a gåe de edlæg i g af parkeri gspladser. 
Mi  hussta d er i od edlæg i gs af parkeri gspladser og ø sker t ærdig od flere or al ils pladser og 

i dre to e el il parkeri gspladser. 
 

M h 

Be oer, Sø der orggade 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] I dsigelse/klage o er li sgadeprojekt på Kastels ej 

Kære Lokalud alg 

Jeres li sgadeprojekt på Kastels ej il et de, at: 

 Der il ære e d u ere kaos på Kastels ej o  orge , år forældre følger deres ør  i 
he holds is skole og uggestue/ ør eha e. Ved at edlægge  parkeri gspladser, il det ære 
e d u ere kaotisk e d i dag, år forældre parkere ulo ligt for at afle ere deres ør . 

 

 For os so  or på Kastels ej og har rug for e  il I ores ar ejder, il edlæggelse af  
parkeri gspladser et de at i å ge o er eje, h or i or og afle ere ores skattekro er! 
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 Kastels ej e der ed ku  at li e e  attrakti  gade at o i for diplo ater, so  ka  parkere h or de 
l ster!  
 

 Fl t li sgadeprojektet til et sted, h or det re t faktisk egejstre de  der or, fre  for at 
ødelægge h erdage  for de der or i o rådet. Brug pladse  ed de  Russiske a assade! 

 

Ma ge hils er 

Be oer, Kastels ej 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] Be ar Kastels ej so  de  er u 

Hej Lokaludval  or I dre B  

Tak or et fi t o  bor er ært øde i da  på Kastelsvej, hvor der var fi  uli hed or at drø te orsla et 
o  at edlæ e  P-pladser. 

Perso li t år je  IKKE i d or orsla et: I dre Østerbro a ler i orveje  P-pladser, så  ærre 
pladser er e  dårli  idé. Tværti od er der bru  or flere P-pladser. 

Med ve li  hilse  

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] Kastels ej 

Hej Lokaludval  or I dre B  

A åe de edlæ else a   parkeri spladser på Kastelsvej, år je  perso li t ikke selv o d or det.  

Ma e hils er  
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. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg   
E e: [EKSTERN] B li sgadeprojekt på Kastels ej 

Kære Lokaludval ! 

I sidste u e lå der e  "i vitatio " til øde o  B livs adeprojektet på Kastelsvej i da  a da  d. . aj 
o  tak til de  betæ kso e sjæl, so  hussta dso delte de e, or ellers havde je  ok ikke 
været  op ærkso  på hverke  ødet eller projektet. 

De fleste e esker ø sker aturli vis e  rø  b  at bo i, o så i . Her i kvarteret er vi så heldi e at 
have e  ad a  til rø e oaser so  Classe s Have, de ærtli e de kirke årde, La eli je o  

a e rare ba årde, e  aturli vis ku e det o så være dejli t ed et parkli e de st kke vej 
ru dt o  hjør et. 

 O  do , det år jo ikke e d u e a  at reducere a tallet a  parkeri spladser. I orveje  oplever 
beboere her i o rådet ko ti uerli  blokeri  a  pladser til co tai ere, stilladser etc. o  et i orveje  
be ræ set a tal parkeri spladser, æ de  a  beboere ta et i betra t i . 

Hvad a år or e trafikke  til La eli jeskole , ku e det åske være e  idé ed lidt ud i , 
således at orældre til skolebør  tæ ker på alter ative tra sport or er det lille st kke vej til skole o  

or e e . 

E deli  er der jo et fi t lille a læ  på Kastelsvej sa t pladse  ved Castber -statue  so  ed ordel 
ku e i ddra es derli ere. 

Ma e hils er 

E  lad c klist til o  ra arbejde, e  o så bilejer 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] Be ar Kastels ej so  de  er u 

Hej Lokalud alg for I dre B  

Tak for et fi t og orger ært øde i dag på Kastels ej, h or der ar fi  ulighed for at drøfte forslaget o  
at edlægge  P-pladser. 

Perso ligt går jeg IKKE i d for forslaget: I dre Øster ro a gler i for eje  P-pladser, så  færre pladser er 
e  dårlig idé. T ærti od er der rug for flere P-pladser. 

I i  ege  gade, Lipkesgade, ka  der let oprettes tre-fire e P-pladser. 

- Ud for Lipkesgade , h or der tidligere ar e  ra dha e. 

- Ud for Lipkesgade / , h or der er to P-pladser til dele iler, so  sjælde t e ttes og aldrig egge to. 
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- Udfor Lipkesgade -  er der et større hjør e, so  ikke a e des til a det e d a ogader es storskrald. 
Opret i stedet e  P-plads; alter ati t ka  der pla tes et træ. 

- I Berge sgade ud for de  russiske a assade er der gode uligheder for at i ddrage -  P-Pladser. 

 

Ma ge hils er 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] B li sgade Kastels ej - Protest od edlæggelser af parkeri gspladser og de  uke dte 
offe tlige høri g i  

Jeg er imod dispositionsforslaget for Bylivsgade Kastelsvej. 

 

Jeg or på Kastels ej og protesterer her ed od forslaget o  edlæggelse af parkeri gspladser på ores 
ej, da det i for eje  er eget a skeligt for e oer e i o rådet at fi de e  p-plads, år de ko er hje  

fra ar ejde og fra eek-e ds. U dertide  parkerer folk i desperatio  på forto et eller la er 
do eltparkeri g. U derskuddet af p-pladser i o rådet er et stort pro le , år a  skal ha e gæster, so  
ko er i il. Jeg har fa ilie og e er, so  er eget dårligt gåe de og derfor altid er er øse for, o  de 
ka  fi de e  plads i de  for deres gå ulighed. Ma ge e oere tør ikke ruge deres il o  afte e , fordi de 
ed, at de for e tlig ikke ka  få e  plads, år de ko er hje  ige . Jeg har også æret ude for 

hå d ærkere, so  ikke il ko e hos ig, fordi parkeri gs uligheder e er for dårlige. Jeg ser i ge  gru d 
til at gøre disse pro le er ærre. 

Der er ikke på Kastelsvej akut behov for flere grønne områder, da både Classens Have og Garnisons 

Kirkegård tilbyder siddemulighed i grønne omgivelser inden for en kort gåafstand. Af google maps fremgår 

det, at de fleste ejendomme har også et gårdanlæg med træer tilknyttet, som beboerne kan bruge til 

ophold. Det kunne dog være en oplagt mulighed for et grønt fælles opholdsareal, hvis man indrettede 

området ved skolen med mindebusten af Castberg til et opholdsareal. Hvis det er statens område, må 

kommunen kunne lave en aftale om at gøre denne forsømte plads til et både hyggeligt og grønt sted med 

velegnede siddemuligheder uden nedlæggelse af parkeringspladser. Det kan gøres til et meget mere 

appetitligt og brugeligt opholdssted end de bænke, der er opsat langs plankeværket ved skolen have. Der 

flyder det altid med affald, nedfaldsløv, cigaretskodder etc. Ophold på disse bænke giver tillige en god 

mulighed for at få en ordentlig fugleklat i nakken, hvilket man kan se på bænkene, som altid trænger til 

rengøring. En landskabsarkitekt, som jeg talte med på dagens møde havde gode tanker om, hvordan man 

visuelt fx kunne binde pladsen sammen med den lille cafe overfor. Det må vel også være muligt at etablere 

noget grønt på hjørnet ved caféen uden at ofre p-pladser. Der må jo ikke parkeres på hjørnet alligevel.  

 

På det afholdte øde i dag på Kastels ej le  det æ t, at skole eje  skal gøres sikrere. Det å ku e 
gøres ude  at edlægge de a ge P-pladser. Ma  ka  la e u p, eji ds æ ri g, skilt i g ed 
fart edsættelser, et trafikl s ed fodgæ gero erga ge  et .  

Behovet for flere grønne arealer på Kastelsvej er således i min optik ikke så et stort lokalt behov, at det 

opvejer ulemperne ved den voldsomme belastning for beboerne, nedlæggelse af de p-pladser, som indgår 

forslaget, vil medføre. Så herfra: Nej tak til nedlæggelser af p-pladser. 
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Afslut i gs is il jeg tilføje, at i for atio  o  pla er e o  edlæggelser af p-pladser har æret 
o erorde tlig a gelfuld. H is ikke jeg ar le et orie teret o  det på ores årlige e oer øde i arts, 
ha de jeg for e tlig aldrig hørt o  det. Det, s es jeg, er s ært utilfredsstille de so  orger og e oer i 
gade . 

 

Med e lig hilse  

Be oer, Kastels ej 

 

. 

Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] B li sgade Kastels ej 

Hej, 

Jeg il lot sige at jeg so  e oer på Kastels ej u iddel art er positi  o erfor i itiati et. 

MEN !  h orfor har a  algt at la e e sret i ge  de  ej? 

OG so  jeg ka  forstå på e  ed e oer, så er arealet, h orpå I afholdte dage s arra ge e t, ikke 
i kluderet i pla e ? 

Det forstår jeg og folk her ge erelt i tet af. Det irker so  e  rigtig dårlig og hal  løs i g. E te  så la er I 
det hele orde tligt, d s. I i kluderer de  lille plads ed e okset ukrudt på roste e e, . lige ed skole  
eller også ør a  droppe projektet. At lot re o ere fortor et og eje , e  at ig orere der, h or a  
FAKTISK har plads, gi er i ge  e i g. H is det er fordi det er skole  eje do , så å I ko e i dialog ed 
de  - de ruger ikke de  plads allige el, så det il ga e alle at få r ddet op der. 

M h 

Be oer, Kastels ej 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg <i dre lokalud alg@okf.kk.dk> 

E e: [EKSTERN] B li sgade Kastels ej - Nej til edlæggelser af parkeri gspladser og ej til legiti ere de 
offe tlige høri ger 

Se vedhæftede pdf. 

 
Bylivsgade Kastelsvej - Nej til nedlæggelser af parkeringspladser og nej til legitimerende offentlige 

høringer 
Jeg protesterer på det kraftigste mod den måde Bylivsgade Kastelsvej politisk er håndteret.  

mailto:indrebylokaludvalg@okf.kk.dk
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For første gang i mit voksenliv har jeg alvorligt overvejet henholdsvis ikke at stemme til  kommunalvalget, 

stemme blankt med en begrundelse eller stemme på et parti, som ligger til højre for min politiske 

overbevisning. Det har nu ændret sig, efter det ændrede administrationsgrundlag for bylivsgadepulje 2024.  
 

Min demokratiforståelse er måske naiv, men denne denne sag har for mig at se vist, at nogle politiske 

partier er så firkantede i deres jagt på klimadagsordner og den i deres øjne korrekte måde at leve på, at 

almindelige mennesker får trukket beslutninger ned over hovedet uden en offentlig debat  - og så i en 

skjult/hemmelig legitimerende offentlig høring. En høring som disse partier så ved  efterfølgende protester 

ka  he holde sig til og sige: Jamen, der har jo været en offentlig høring . - Jeg er ekstremt vred, som jeg 

aldrig før har været i mit liv.  
 

Når det så er sagt, har jeg følgende punkter, som jeg synes er væsentlige for Indre By Lokaludvalgs 

interne høringssvar. Punkterne er uddybet senere med citater fra bedømmelseskriterierne - Og nok mere 

end én gang. Beklager.  

 
Kopi af Bylivsgadernes formål og bedømmelseskriterier 2023 findes på s. 11, hvis nu Lokaludvalget ikke 

har dem liggende.  

 
Se pdf. 
Med venlig hilsen 
Be oer, Kastels ej 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] B li sgade Kastels ej - Protest od edlæggelser af parkeri gspladser og de  uke dte 
offe tlige høri g i  

Kære Lokaludvalg. 

Mange tak for en god debat ved debatvognen og mere indsigt i projektet. Det var en fornøjelse at møde jer. 

Jeg skriver for at give mine tanker om projektet på skrift, så tænker jeg I også har bedre mulighed for at 

inddrage dem. 

 

Jeg er imod dispositionsforslaget for Bylivsgade Kastelsvej. 

 

1. Det undrer mig at ensretning af gaden skal gøre den mere brugervenlig og sikker, da ensretning andre 

steder på Østerbro skaber trafikprop og forvirring. 

2. Der er en eksisterende plads, den brolagte del, der ikke bliver inddraget i projektet eller udnyttet som 

grønt område. Det vil give en pudsig bureaukratiskabt lomme i forbindelse med det nye anlæg, ikke at 

inddrage den. 

3. Der er allerede mangel på parkeringspladser. 

 

Jeg protesterer mod nedlæggelse af parkeringspladser på Kastelsvej. At nedlægge flere p-pladser er til gene 

for beboere, der lever deres liv her og skal have deres hverdag til at fungere. Jeg er også bekymret for 
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belægningen i dispositionsforslaget. Den valgte belægning er benyttet flere steder i andre anlægsarbejder 

og bliver ekstremt glatte i regnvejr. Det er uhensigtsmæssigt for alle og både børn og ældre er kan risikere 

alvorlige fald. 

 

Kastelsvej er en dejlig stille gade som den er.  

Ud t og opti er de eksistere de grø e o råder.  

Der er flere grønne områder med muligheder for at sidde inden for en kort gåafstand. Fx Classens Have og 

kirkegården. Pladsen foran skolen med mindebusten af Castberg kunne gøres mere grøn, uden at man 

nedlægger parkeringspladser. Der er også bænke der. 

Hvad med lommeparken ved Den Ambulante Børneterapi, Kastelsvej 60? Og så er der skolens egen lege- og 

boldplads, som er åben efter skoletid.  

Stort set alle boliger på Kastelsvej har en grøn gård med træer og buske. Det kan man se på Google Maps.   

Så behovet for flere grønne arealer er ikke et stort lokalt behov. Her er masser af grønt at se på. Mange 

træer og flere gadehaver. 

 

Ingen kan være imod mere grønt, men det må ikke være på bekostning af p-pladser i et område, hvor flere 

er nødsaget til at parkere ulovligt.  

 

Nej tak til nedlæggelser af p-pladser.  

 

Venlig hilsen 
 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] B li sgadeprojektet Kastels ej, e oerko e tar. 

Jeg il ger e gøre op ærkso  på, at de  største ule pe for e  e oer på Kastels ej på et perso ligt 
pla  ed projektet er fjer else  af p pladser, e s det i et sa fu ds æssigt perspekti  er ærre e d e  
ska dale, at de  u ære de plads elle  skole  og eje  ikke i ddrages i projektet,  så i ku e eholde 
køre a e og p pladser og spare ogle pe ge. Der er i for eje  i ge  ledige p pladser efter kl. . Derefter 
skal a  parkere på Kristia iagade eller Øst a egade eller læ gere æk  

 

Ve lig hilse   

Be oer, Kastels ej 

 

  



Kommentarer fra lokale beboere og erhvervsdrivende  
vedrørende dispositionsforslaget for bylivsgadeprojekt på Kastelsvej 

Indre By Lokaludvalg, maj  

Side  af  

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] B li sgadeprojekt på Kastels ej 

Jeg har i dag deltaget i de at og s øde her i o rådet. 

Jeg skal i dled i gs is protestere o er pla er e. Det er opl st, at det il i de ære edlæggelse af et par og 
t e parkeri gspladser. 

Der er i for eje  a gel på P-pladser i o rådet, så e  derligere egræ s i g er si pelthe  uforska et. 

Et åthor  fra lokalud alget, A to , e te at tide  er lø et fra at a  har si  il holde de på gade . Det 
er å e art hold i ge  hos ud alget, så lø et er for e tlig kørt. Me  or herre e ares, h or er det trist at 

ogle grø e fa taster  so  er otorisk i od pri at ilis e, har i dfl delse på oget så ele e tært so  
e  parkeri gsplads. 

Det er e  o er. 

Med e lig hilse  

Be oer, Kastels ej 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] A g. edlæggelse af  parkeri gspladser/B li sgade Kastels ej 

Kommentar ang. nedlæggelse af 23 parkeringspladser i forbindelse med etablering af "Bylivsgade 

Kastelsvej" 

Indre Østerbro er priviligeret ved at indeholde adskillige store grønne områder. Kastelsvejområdet er pt 

bestemt ikke underprivilgeret i denne sammenhæng. Bl.a. ligger Kastelsvej i umiddelbar nærhed af en lille 

park. Man kan således undre sig over hvorfor netop denne gade skal have et projekt, fremfor så mange 

andre områder, der er væsentligt mindre priviligerede. Det er blot at se på kortet eller bedre gå en tur i 

kvarteret.  

Til gengæld har  Classensgade og dens sidegader inkl. Kastelsvej et kæmpe problem med manglende 

parkeringspladser. Det skaber et dagligt problem for en stor del af områdets beboere. På Kastelsvej er 

adskillige pladser desuden reserveret diverse ambassader. Specielt i tidsrummet ca 16.30-7.30 er den 

almindeligvis helt gal.  

Hvis man nedlægger 23 pladser bør man derfor forholde sig pragmatisk til spørgsmålet: hvordan skal 

disse pladser erstattes - for der er ikke noget at hente i nabogaderne? Det kan vel ikke være rimeligt, at en 

bil skal opfattes som en luksus, der kun kan benyttes af dem, der har råd til at betale for kostbar privat 

parkering (hvis den findes), bor i en ejendom med egen parkeringsmulighed eller bor i parcelhus? Uden 

kompensation for nedlagte pladser, er det mennesker med et helt konkret problem i dagligdagen, man 

rammer yderligere. 
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El, fossil eller andet - biler fylder - men de er en samfundsnødvendighed også i København, som det er nu! 

Løsninger:  Underjordisk parkering, parkeringshuse, parkering ved særligt egnede områder mv.   

PS! Til slut et konkret forslag: der kan sagtens være plads til parkering langs jernbanen i Østbanegade i 

kombination med cykelsti, sagt af undertegnede, som både er cyklist og bilist i området.         

--  

Med venlig hilsen  

 

Beboer, Classensgade 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] Protest od dispositio sforslaget for B li sgade Kastels ej. 

Jeg er i od dispositio sforslaget for B li sgade Kastels ej, heru der edlæggelse af parkeri gspladser. 

I dled i gs is il jeg a føre. at pro esse  har æret eget ude okratisk. Ma  skulle ær est gætte sig til, 
at der skulle ske oget på de  fro t. 

Jeg ser to ho edfor ål ed projektet. 

A. Eta leri g af grø e o råder 

Der er allerede flere grø e o råder ed ulighed for at sidde i de  for e  kort gåafsta d. So  ekse pel 
ka  æ es Classe s Ha e og kirkegårde  sa t de  grø e treka t fora  de e, so  e d u ikke er 
ud ttet. E d idere har stort set alle oliger på Kastels ej e  grø  gård ed træer og uske. 

Såfre t det grø e areal skal ud ides, foreslår jeg, at a  ud tter de  rolagte plads ed i de uste  af 
Cast erg fora  skole . H is a  gør de e plads grø  ed æ ke og sa tidig ud tter det lille grø e 
o råde på de  a de  side af Asger Hol s ej, il a  op å e  ere sa e hæ ge de løs i g. Arealet il 

oge lu de ods are det areal, so  projektet lægger op til. 

E  såda  løs i g il sa tidig et de, at a  ikke ehø er at edlægge parkeri gspladser, so  der i for eje  
er stor a gel på. Alt t der på, at der ko er flere og flere iler. El- iler har eho  for åde e  ladeplads 
sa t e  al i delig plads, år de ikke lader. Det et der, at de i ge e s it optager plads for ere e d e  

il. Læg hertil, at el- iler er eje  fre . Det ser derfor ikke godt ud, h is a  stadig skal opretholde e  is 
o ilitet. 

Så behovet for flere grønne arealer er ikke et stort lokalt behov. Her er masser af grønt at se på. Mange 

træer og flere gadehaver. 

 

Ingen kan være imod mere grønt, men det må ikke være på bekostning af p-pladser i et område, hvor flere 

er nødsaget til at parkere ulovligt.  
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B. Trafiksikkerhed   

Der lægges op til e sret i g og u p. E sret i g er e  dårlig ide, da det are il gi e pro le er i 
a ogader e. 

Jeg foreslår, at der tages i itiati  til at opdrage så el skolele er so  forældre i si pel trafikkultur. Det - 
ko i eret ed e  skolepatrulje i e  kortere eller læ gere periode il ære ere effekti  og sa tidig 
hjælpe ør e e fre adrettet.. der er allerede et fodgæ gerfelt på stedet. 

 

Med e lig hilse  

Be oer, Kastels ej 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg 

E e: [EKSTERN] Kastels ej li sforslag 

 

Vi er i od forslaget o  at o gge Kastels ej af følge de gru de: 
. 

Kastels ej er i for eje  e  stille gade ed a ge træer, godt iljø og plads til at sætte sig på æ ke ed 
skole . 
Der er ikke eho  for at gøre Kastels ej grø ere. A dre gader har større eho . På skitseforslaget er 
a gi et  eksistere de træer og at projektet i de ærer pla t i g af derligere  træer! 

. 
Ko u e s prioriteri g af pe ge fra li spulje  til Kastels ej, er helt uforståelig år a  sa e lig er 
Kastels ej ed a dre gader i o rådet. Det ka  ku  ære aféejere  og skole , der har ø sket dette projekt 
ge e ført. Disse i teresse ter repræse terer ikke e oer e i o rådet, og det ka  ikke ære de  pri ære 

ålgruppe for gadeli sprojektet. 
. 

Det er u ød e digt at i ddrage ej a e  og parkeri gspladser på Kastels ej, fordi der i for eje  er e  stor 
roste slagt plads ed statue , og et lille grø t o råde ed ør eha e . Disse o råder ka  gøres ere 

grø e og attrakti e at opholde sig i, og opf lde projektets ålsæt i g o  at gøre gade iljøet ere grø t 
og attrakti t at opholde sig i. Det er ikke attrakti t at sidde tæt på sel e eje  og trafikke , so  forslaget 
a gi er. 

. 
Der er i for eje  a ge a dre uligheder for at opholde sig grø t i o rådet: Classe s Ha e, Gar iso s 
kirkegårde , t grø t o råde ed stie  fra Kastels ej til Kristia iagade, Kastellet, Østre A læg, 
Fælledparke , La geli je. 

. 
Trafikalt er der ikke pro le er i øje likket. Det e este tidspu kt der er ege  færdsel er elle  .  og , 
h or ør  a ko er til skole . Det li er ikke a derledes af at ge e føre projektet. Vej a e  er i 
for eje  i ds æ ret ed fodgæ gero erga ge . Er der eho  for derligere, ka  der gges ej u p eller 
opsættes orge -trafikl s.  

. 
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Projektet i ddrager  parkeri gspladser i et o råde, der i for eje  a gler pladser. Det edfører ere 
trafik af iler der irkulerer ru dt for at fi de parkeri gsplads, so  ige  edfører større e ergispild og 
oplad i gs eho  for el iler og forure i g fra e zi  og diesel. 

. 
E  reduktio  af parkeri gspladser i o rådet forsi ker skiftet fra e zi - til el iler. For år el iler er ladet op, 
og skal fl ttes, er der i for eje  ofte i ge  ledige p-pladser. 

. 
Projektet skø es i dled i svis at koste i  .  io. kr. e  o s. Disse ko u ale pe e ka  de 
større tte til ko u e s sociale-, su dheds o  u dervis i sop ave, bl.a. til bør  o  u e, so  har 
behov or e .vis ps kolo bista d . .  Det er absurd at bru e .  io kr. til er øre e  i orveje  rø  
vej rø ere ude or skole , i stedet or at ive .  io. til skole  til direkte av  or bør e e o  deres 
u dervis i . 

 

Så ej tak til projektet. 
 

Med e lig hilse  

Be oere, Kastels ej 

 

. 
Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg 

E e: [EKSTERN] Nedlæggelse af parkeri gspladser på Kastels ej.  KB. 

Je  ø sker her ed at protestere od edlæ else a  p- pladser e o  projektet iøvri t på Kastelsvej. Vi 
har fi e rø e rekreative o råder o  trives fi t her ed.  

Mht. parkeri  a ler i orveje  p- pladser, o  situatio e  vil blive væse tli  orværret, hvis a tallet 
a   pladser reduceres.  

 

Mvh.   Be oer, Kastels ej 

 

. 

Se dt: . aj  :  

Til: Fællespostkasse I dre  Lokalud alg  
E e: [EKSTERN] B li sgadepulje  - Kastels ej 

Att. I dre B  Lokaludval . 

Je  he ve der i  vedr. orsla et or b livs adesprojektet på Kastelsvej, hvor je  har fl . ko e tarer: 

Kastelsvej er e  h eli  ade på i dre Østerbro, hvor der hver da  ærdes a e e esker, so  bor 
i o rådet. Der er a e bør e a ilier, so  je  selv ud ør, so  a  arbejds æssi e ødve di e 
årsa er ejer e  bil. Hvis a  har været beboer i o råder e e  e  årrække, vil a  aturli vis have 
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oplevet a le  på parkeri spladser i o rådet, o  hvorda  ka pe  o  parkeri spladser e år i d i 
a te ti er e e ter arbejdstid. 

Det er der or ed stor u dre  o  ær relse, at vi odto  orsla et o  b livs adesprojektet, so  vil 
bet de, at der edlæ es hele  parkeri spladser på Kastelsvej! 

Vi fi der det u ødve di t, at disse parkeri spladser edlæ es, da der sa te s ka  a læ es bæ ke, 
træer v. på o rådet i d od La eli jeskole  o kri  Castber - o u e tet, ude  at de 
eksistere de parkeri spladser edlæ es. 

Det å desude  til øjes, at o rådet o kri  Kastelsvej ikke a ler rø e o råder. Vi beboere i 
o rådet er beri et ed Classe s Have, La eli je, Kastellet, Østre A læ , Gar iso s Kirke ård, 
Hol e s Kirke ård o  Fælledparke . Det er vist ere, e d a  ka  si e o  a e a dre steder i 
Købe hav . 

Der ka  selv øl eli  ar u e teres or, at det ikke er e  e eskeret at eje e  bil, e  det sa e 
ar u e t ka  be ttes o  et rekreativt o råde i et o råde, hvor der bor a e a ilier, so  er 
a hæ i e a  e  bil or at å hverda e  til at hæ e sa e . 

O  de  parkeri spladser a læ es et a det sted i o rådet, vil je  stille spør s ålste  ved.  

Det er ær erli t, at orsla et ikke orsø er at ko bi ere bevarelse  a  parkeri spladser ed et 
rekreativt o råde o kri  Castber - o u e tet. 

Vi håber, at vores ko e tarer vil blive ta et i betra t i . 

 

På orhå d tak. 

Med ve li  hilse  

Beboer, Nordbor ade  
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Kommentarer modtaget i debatvognsmøde 

Indre By Lokaludvalg var vært for et debatvognsmøde om dispositionsforslaget for 
bylivsgadeprojektet på Kastelsvej. Mødet fandt sted på Kastelsvej den . maj  kl. -

: . I mødet kunne deltagerne kommentere på dispositionsforslaget med enten en 
tegning af en bylivsgade eller udfylde en formular med svar på følgende spørgsmål: 

. Hvad mener du om dispositionsforslaget for bylivsgadeprojektet på Kastelsvej? 

. Er der noget særligt Københavns Kommunes politiske udvalg skal være 
opmærksomme på i den politiske behandling af dispositionsforslaget? 

Deltagerne kunne desuden angive, hvor de boede. Deltagernes kommentarer blev afgivet 
med håndskrift, som i det følgende er renskrevet.  

. 

 

 

. 
Svar til spørgsmål :  Jeg er negativ. 

Svar til spørgsmål  Det vil resultere i et parkeringshelvede. 

- Beboer, Kastelsvej 
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. 
 

Svar til spørgsmål : Det bør ikke gennemføres. 

Svar til spørgsmål  Det erner en masse biler uden at skabe noget vi ikke allerede har. 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål : Jeg tænker at det havde været fornuftigt at sende en 
beboerundersøgelse ud til os der bor på Kastelsvej – i det omtalte område – inden man 
fra kommunen igangsatte stillevejs-projektet. 

Svar til spørgsmål : Det er udemokratisk at igangsætte det omtalte stillevejsprojekt – 
uden at alle beboere på Kastelsvej bliver inddraget. 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål :  Der er i forvejen ikke for mange p-pladser til beboerne på Kastelsvej 
fordi der er  pladser til elbiler –  delebilspladser –  ambassadepladser –  pladser 
hvor man ikke må parkere : - :  =  pladser 

Svar til spørgsmål : Intet svar 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål : Brug de frie arealer som eksisterer og ikke parkeringspladser – dem 
mangler vi. Ingen indskrænkning af café udepladser 

Svar til spørgsmål : Intet svar 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål : Dårlig disponeret at tilgængelige arealer. Det brolagte område foran 
skolen og det grønne anlæg ved Asger Holmsvej er IKKE inddraget. Samtidig inddrages 

 p-pladser. Det er en ommer! 

Svar til spørgsmål : Lav et projekt som omfatter arealerne som er nævnt ovenfor. Undgå 
ensretning. Undlad at nedlægge p-pladser der er sågar ønsker om nedlægge yderligere 
pladser . Lav en indsats for at få styr på morgentra kken. 
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- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål : Det er en god idé. 

Svar til spørgsmål : Intet svar 

- Beboer, Nordborggade 

. 
Svar til spørgsmål :  Fantastisk idé, glæder mig allerede. 

Svar til spørgsmål : Caféen skal have mere plads, så bylivet kan blomstre den lille café  

- Beboer, Kastelsvej 
 

. 
Svar til spørgsmål : Intet svar 

Svar til spørgsmål : Til- og frakørsel Kastels-/Classensgade lukkes. 

 

. 
Svar til spørgsmål :  Jeg mener grønt omkring Castberg statue i stedet for brosten 

Svar til spørgsmål :  Den gamle lille park ved børnehaven bliv. 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål :  Udemokratisk proces med dårlig og sen information. Brostensplads 
foran skolen og det grønne område A ikke inddraget. 

Svar til spørgsmål : Ensretnings flytter bare problemet. Inddrag ikke p-pladser. Der er for 
få i forvejen. De foreslåede arealer giver grønt område langt større end projektet. 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål : Dårlig. 

Svar til spørgsmål : Intet svar 
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. 
Svar til spørgsmål : Fedt. Ville elske at se nogle ”TRÆNINGSSTATIONER”, der indbyder til 
fokus på ssundere livsstil. 

Svar til spørgsmål : Intet svar 

 

. 
Svar til spørgsmål : Nedlæggelse af  p-pladser problematisk. 

Svar til spørgsmål : Forslaget vil medføre yderligere belastning når biler leder efter p-
plads. 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål : Lavet på baggrund af dårlig høringsproces. Brug det store areal foran 
skolen i stedet. Behold fartdæmpning. 

Svar til spørgsmål : Skolepatrulje i periode. Pædagogisk indsats vedr. opførsel i tra kken 
– både elever og forældre. Ingen ensretning, det flytter bare problemet. 

- Beboer, Kastelsvej 

 

.  
Svar til spørgsmål : Synes det ser super godt ud, måske nogle af de der outdoor 
styrketræningsmaskiner. 

Svar til spørgsmål : Intet svar 

 

. 
Svar til spørgsmål : Tak for projektforslaget. Jeg er positivt indstillet, men ikke i sin 
nuværende form.  

Et hurtigt bud:  Som arkitekt vil jeg arbejde mere på tværs og om muligt inddrage 
pladsen foran døveskolen så der kom fysisk og visuel kontakt mellem café og en 
lommepark foran døveskolen. Evt. med nedlæggelse af færre p-pladser end projekteret i 
første omgang . Med årene kan flere nedlægges. 

Svar til spørgsmål : Intet svar 

- Beboer, Kastelsvej 
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.  
Svar til spørgsmål : Jeg er imod forslaget. 

Svar til spørgsmål : Hvorfor skal der nedlægges p-pladser lige her? Der mangler ikke 
grønne områder lige her? 

 

. 
Svar til spørgsmål : Jeg synes ikke der er behov for projektet. Jeg bor her og der er 
masser af skoler med grønne områder – hvor vi kan opholde os og lige rundt om hjørnet! 

Svar til spørgsmål : I skal tænke på at vi er mange der bor i lige dette område , og har 
brug for at kunne parkere bilen så vi ikke er nødt til at køre et stykke fra – omkring ½ times 
kørsel/ eller gang fra min adresse. 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål : Som forælder til barn i skolen nder jeg det % oplagt med forslag. 

Svar til spørgsmål : Yes – det kan være et skridt til at forme: . en grøn korridor . 
behageligt og trygt byrum/gade . sammenhængskraft og tryghed for området. 

- Beboer, Fridthjof Nansens Plads 

 

. 
Svar til spørgsmål : Skidt idé, det får store konsekvenser for de mange og jeg har svært 
ved at se idéen med at inddrage areal når der er så mange steder hvor der i forvejen er 
grønne områder som ikke er udnyttet. 

Svar til spørgsmål : Det er ikke muligt at erstatte de nedlagte p-pladser og idéen med en 
cykelgade/grønt område er svært at se idéen med. 

- Beboer, Nordborggade 

 

 . 
Svar til spørgsmål :  Det er dårligt. Hvorfor? Eleverne lærer tra k at kende ved at eleverne 
er vejkontrollanter og hjælper med at skika tra kken. 

Svar til spørgsmål : Vi har Classens Have, Trondhjems Plads, Kastellet, 
Garnisonskirkegården, Fælledparken. Hvad mangler vi af grønne områder? 
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. 
Svar til spørgsmål : Projektet er for stort. Brug gerne de grønne pladser der er her i 
forvejen. 

Svar til spørgsmål : Området ved Langeliniebroen kunne bruges bedre. 

- Beboer, Øster Farimagsgade 

 

. 
Svar til spørgsmål : Dejligt med initiativ og mere grønt       

Svar til spørgsmål : Ensretning ned mod Strandboulevarden, det er utroligt svært at køre 
ud på Classensgade pga. dårlig udsigt, så jeg kører ned på Strandboulevarden. 

Hvorfor kan man ikke inddrage pladsen? Den ser ussel ud. 

 

. 
Svar til spørgsmål : Det er lidt unødvendigt da der er masser af grønt i vores område. Og 
der mangler p-pladser. 

Svar til spørgsmål : Fint med grønne områder. Men så skal der være andre steder at 
parkere. 

- Beboer, Nordborggade 

 

. 
Svar til spørgsmål : Supplerende → Vend På bagsiden: Tegning, der foreslår 
udeservering på op til fem pladser på pladsen foran Kastelsvej 58 og følgende tekst: 
Bevar og sørg for, at brostenspladsen foran døveskolen holdes smuk. Tænk på tværs af 
vejen. Skab mødested. Nuværende projekt er ikke særligt socialt. 

Svar til spørgsmål : Intet svar 

 

. 
Svar til spørgsmål : Synes det virker som et meget positivt projekt, som ville give rigtigt 
meget til kvarteret i bytte for de farlige blindspots som kommer fra de skråparkerede biler. 

Svar til spørgsmål : Tror folk skal fokusere på det positive og være løsningsorienterede. 
Send parkeringspladserne til Kristianiagade. 

- Beboer, Kastelsvej 
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. 
Svar til spørgsmål : Supergodt forslag       

Svar til spørgsmål : Det handler først og fremmest om vores børn. 

- Fra Norge 

. 

 

 

. 
Svar til spørgsmål : Godt 

Svar til spørgsmål : Intet svar 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål :  pp er lidt møj for kun  træ og nogle planter. Jeg håber på  
træer og en pp. 

Svar til spørgsmål : Jeg tror Classensgade har en større brug for renovering end 
Kastelsvej. 

- Beboer, Kastelsvej 
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. 
Svar til spørgsmål : Verdens dårligste idé. 

Svar til spørgsmål : Kæmpe chikane at folk ikke kan parkere. 

 

. 
Svar til spørgsmål : Er overordnet positiv, men det er et stort problem at så mange p-
pladser nedlægges. 

Svar til spørgsmål : Det kunne være en del af projektet at fordelingen af forskellige typer 
p-pladser revurderes. P-pladser ved ambassader og elbiler bruges ikke ret meget. Den 
russiske ambassade har alt for mange p-pladser. 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål :  Det er en dårlig i dé at ensrette en del af Kastelsvej. Det medfører at 
flere skal køre ad de små sidegader ud på Classensgade hvor der tit opstår farlige 
situationer pga. dårlig oversigt og biler der kører hurtigt på ulæseligt  med  
km/timen. 

Svar til spørgsmål :I forvejen mangler vi p-pladser på Kastelsvej. Der er  elbilpladser, 
 ambassadepladser,  delebilpladser og  pladser med p-forbud : - : . Det 

giver  manglende pladser. Hvis der magler  pladser pga. projektet, mangler der  
pladser. 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål :  nedlagte p-pladser  for mange, så jeg ser helst forslaget ernet. 

Svar til spørgsmål : Intet svar 

- Beboer, Classensgade-kvarteret 

 

. 
Svar til spørgsmål : Det kan på ingen måde forsvares at KBH Kommune IKKE bruger 
området foran skolen på Kastelsvej frem for at omlægge et område med nedlæg.  Af  p-
pladser. 
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Svar til spørgsmål : Der skal foretages en gennemgribende tra kundersøgelse med 
bevis for at tra kken er massiv uden for kl. : - :  + : - : . 

- Beboer, Livjægergade 

 

. 
Svar til spørgsmål : Ringe planlagt. Man ønsker en grøn gade, men inddrager ikke 
området foran skolen og ved børnehaven, hvor to store arealer kunne inddrages til 
beboerne. 

Svar til spørgsmål : Spild af penge, når man ser på omkostninger i forhold til 
gevinsterne. Kastelsgade er i forvejen relativ grøn og Classens Have ligger lige rundt om 
hjørnet. 

- Beboer, Livjægergade/Arendalsgade 

 

. 
Svar til spørgsmål : Jeg synes godt om grønne områder her MEN vi har jo løsninger lige 
for uden slette parkeringspladser. 

Pladsen foran skolen ulæseligt ord  brosten→græs+bænke+blomster i området ved 
børnehaven - området hvor man før kunne gå igennem til Kristianiagade - med skønne 
forårsblomster       men nu med grønt. 

Svar til spørgsmål : Ja åbn det stykke ved skole/børnehave til lågen ud mod 
Kristianiagade. Det blev brugt så meget til at møde gamle og unge der sad og nød de 
tidlige forårsblomster m.m. Vi har jo områderne – udnyt dem i stedet. 

- Beboer, Nordborggade 

 

. 
Svar til spørgsmål : God idé med grønne arealer. 

Svar til spørgsmål : Nedlæggelse af  p-pladser er ikke i orden. Vi kæmper i forvejen 
hver aften -  om de i forvejen manglende pladser. Man venter let -  min. på en 
plads. Hjælp os almindelige arbejdere der skal køre langt hver dag  t. hver vej med 
offentlig transport . 

- Beboer, Kastelsvej 
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. 
Svar til spørgsmål : Jeg mener at man skal være meget opmærksom på at erne p-
pladser da det i forvejen er meget svært at nde p-plads efter kl. : . Hvis man samtidig 
ændrer markant i tra kken vil det give vanskelige og farlige situationer. 

Svar til spørgsmål : Intet svar 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål : Fantastisk! Mere plads til mennesker mindre plads til biler . 

Svar til spørgsmål : Ser ud til at god info om hvor parkeringsmulighederne ellers er. Jeg 
ved, det man er ved at undersøge om den russiske ambassade har brug for alle 
parkeringer pt. 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål : Færre p-pladser giver mere kørsel. Ensretningen giver kaos om 
morgenen. 

Svar til spørgsmål : Gør det let at parkere – så bliver der kørt mindre. 

- Beboer, Classensgade-kvarteret 

 

. 
Svar til spørgsmål : Fantastisk        

Håber der kommer trækanter og trin børn kan lege på. Og skraldespande! Og meget 
gerne vand til børn og dyreliv. 

Svar til spørgsmål : Mulighed for synergi med statens areal foran skolen – pladsen med 
statuen og hjørnet af børnehaven må meget gerne indgå i sammenhængen. 

- Beboer, Classensgade-kvarteret 

 

. 
Svar til spørgsmål : Jeg mener, at der er mange dejlige områder ved Kastelsvej. Det er et 
af de grønne områder. Der behøver ikke flere grønne områder her. ulæseligt ord  er der 
andre steder, fx Nørrebro/Vesterbro der mangler. 
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Svar til spørgsmål : De nyetablerede områder ved Strandboulevarden er lavet med tre 
træer og resten er grus. Det er ikke grønt! Det tyder på at der mangler overblik og 
realitetssans over hvad og hvorfor som hvor der ønskes grønne områder. Søg andre 
steder hvor der er mere behov. 

 

. 
Svar til spørgsmål : Jeg forstår ikke at p-pladser skal ernes for at lave en plads på vejen 
lige foran en stor plads med en n skulptur, når det allerede er svært at parkere og der er 
mange grønne steder i området. 

Svar til spørgsmål : Jeg tror ikke at skolevejen bliver mere fremkommelig eller sikker. 
Sæt en fartgrænse på  km/t. som også skal gælde cykler. 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål : Det ser smukt ud, men er borger endsk. 

Svar til spørgsmål : Skræm ikke borgerne væk. Vi behøver p-pladser! 

 

. 
Svar til spørgsmål : Jeg mener det er en oplagt mulighed for at erne stra k fra en 
tra keret skolevej, samt skabe byliv med mere plads til café m.m. 

Svar til spørgsmål : At parkeringspladserne kan hentes på kristianiagade ved at sløjfe et 
af sporene ligesom på Strandboulevarden. 

- Beboer, Classensgade-kvarteret 

 

. 
Svar til spørgsmål : Super forslag. Vil se meget frem til det. 

Svar til spørgsmål : Vil være meget rart, hvis den lille café k mere plads. 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål : Ikke specielt men generelt om bylivsgader: Initiativ og opbakning skal 
komme fra beboere. Barer og erhverv må ikke kuppe. 

Svar til spørgsmål : altid vigtigt med solid beboeropbakning i bylivsgadeprojekter. 
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. 
Svar til spørgsmål : Find en anden gade. Mange grønne områder i forvejen som er 
væsentligt bedre Langelinie/Kastellet/Classens Have osv. . Problemer med ambassade. 

Svar til spørgsmål :  P-plads ulæseligt ord  

 

. 
Svar til spørgsmål : Jeg tror det er en fantastisk idé. Jeg glæder mig til at se det. 

Svar til spørgsmål : Intet svar 

- Beboer, Kastelsvej 

 

. 
Svar til spørgsmål : Synes vi skal beholde p-pladserne. 

Svar til spørgsmål : Det er svært at nde p-plads. 

- Beboer, Ringstedgade 

 

. 
Svar til spørgsmål : Jeg forstår ikke at man vil lave en ny plads, når der allerede er en stor 
plads mellem statuen og skolen. 

Svar til spørgsmål : Vi har mange gode grønne opholdssteder indenfor  meter fra 
den projekterede plads. Ingen grund til at bruge penge og erne p-pladser. 

- Beboer, Kastelsvej 

 

 

 

 

 

 


